
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 20. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 409
Vil ministeren forklare, om Miljøministeriet har analyseret, hvorvidt IBA-områderne (Im-
portant Bird Areas), som er udpeget på baggrund af fugleobservationer i 1980’erne,
stadig giver et nutidsbillede af fuglebestandene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. juni 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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